
Protokół nr XVI/19 
sesji Rady Miejskiej Węglińca 

w dniu 05 grudnia 2019 r.  

miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu GiM Węgliniec 

 

O godzinie 11:33 Przewodniczący Rady Wiesław Piechota otworzył obrady 

wypowiadając oficjalną formułę: „Otwieram szesnastą sesję Rady Miejskiej Węglińca”. 

Powitał wszystkich zebranych, m.in. przybyły na obrady sesji samorząd uczniowski ze Szkoły 

Podstawowej z Węglińca wraz z opiekunką, Burmistrza, Panią Skarbnik, Sekretarza, oraz 

wszystkich radnych i poinformował, że w posiedzeniu bierze udział trzynastu radnych, 

nieobecni to radny Stanisław Papież i radny Jerzy Peroński, w związku z powyższym 

stwierdził, że obrady są prawomocne. 

Obecni: 

1. Wanda Antonina Batog 

2. Waldemar Błauciak 

3. Maria Fedyczkowska 

4. Andrzej Fink 

5. Bogumiła Glonek 

6. Elżbieta Grabowska 

7. Łukasz Kocot 

8. Łukasz Pańków 

9. Stanisław Papież 

10. Jerzy Peroński 

11. Mirosław Piątka 

12. Wiesław Piechota 

13. Dawid Szymczak 

14. Grzegorz Tyrakowski 

15. Marek Wawrzynek 

Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 a lista osób zaproszonych i uczestniczących w 

posiedzeniu stanowi zał. nr 2. 

Do wskazanego przez Przewodniczącego Rady porządku obrad, który został przekazany 

wszystkim zainteresowanym wraz z materiałami na sesję (zał. nr 3), nikt nie zgłosił żadnych 

uwag, więc przystąpiono od razu do głosowania za jego przyjęciem. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

 

Następnie przystąpiono do punktu 3, tj. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH.  Prowadzący 

obrady przypomniał, że tradycyjnie można je składać na piśmie, w trakcie trwania obrad. 

Dodał, że jeżeli będzie to możliwe, ustna odpowiedź zostanie udzielona w dalszej części 

posiedzenia. W przypadku braku takiej możliwości, zainteresowanemu zostanie przekazana 

pisemna odpowiedź. 

Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad, tj. BLOKU UCHWAŁ. 



Przekazał, że tak jak wynika ze spotkania, które przed chwilą się zakończyło, tj. wspólnego 

posiedzenia komisji jest to blok uchwał związanych z gospodarowaniem odpadami 

komunalnymi. Zostały one omówione przy pomocy twórcy regulaminów i projektów tych 

uchwał , w związku z tym przejdziemy do głosowania w sprawie podjęcia tych uchwał. 

Przewodniczący kolejno będzie wyczytywał uchwały oczywiście z pytaniem czy ktoś będzie 

chciał jeszcze zabrać  głos w ich sprawie. Ponieważ spotkanie dopiero się zakończyło i wszyscy 

brali z nim udział to Przewodniczący sam będzie informował jak komisje zaopiniowały daną 

uchwałę. 

1. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy i Miasta 

Węgliniec 

Przewodniczący Rady przekazał, że zarówno Komisja Gospodarcza jak i Komisja Społeczna 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań ani uwag nie było więc radni przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 197/XVI/19 w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku 

na terenie Gminy i Miasta Węgliniec  (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 4). 

 

2. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania 

tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i Komisja Społeczna również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Nikt 

nie podjął dyskusji więc radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 198/XVI/19 w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości zamieszkałych i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną 

przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi  

(niniejsza uchwała stanowi zał. nr 5). 

 

3. uchylająca uchwałę w sprawie postanowienia o odbieraniu odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy 



Przewodniczący Rady przekazał, że zarówno Komisja Gospodarcza jak i Komisja Społeczna 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Pytań ani uwag nie było więc radni przystąpili do 

głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 199/XVI/19 uchylająca uchwałę w sprawie postanowienia o 

odbieraniu odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 6). 

 

4. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości zamieszkałej 

Przewodniczący Rady ponownie przekazał informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały przez Komisję Gospodarczą i Komisję Społeczną. Nikt nie zabrał głosu więc 

przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 200/XVI/19 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości 

zamieszkałej (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 7). 

 

5. w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki takiej opłaty na terenie Gminy i Miasta Węgliniec 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisja Gospodarcza pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały i Komisja Społeczna również pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. Głos 

zabrał radny Waldemar Błauciak, który powiedział, że ponieważ została zaproponowana 

najwyższa stawka bez dyskusji nad stawkami, tymi trzema wariantami w imieniu Klubu 

Radnych ISO informuje, że klub nie poprze tego projektu uchwały. Przewodniczący Rady 

przekazał, że podczas prezentowania i omawiania projektu uchwały zostało przekazane, że 

znajduje się w nim również stawka. Radny Waldemar Błauciak powiedział, że nie zmienia to 

faktu jak przebiegnie głosowanie. Te trzy warianty, które zostały zaproponowane zostały w 

jego ocenie za mało i a szybko omówione. Następnie głos zabrał Burmistrz, który przekazał, że 

projekty uchwał zostały dostarczone wcześniej a zgodnie z umową już wczoraj radni otrzymali 

informacje o wysokości stawek. Należy wziąć pod uwagę, że te stawki i tak pewnie ulegną 

jeszcze zmianie. A na dzisiejszej sesji są w takiej wysokości, żeby nie trzeba było w przyszłym 

roku procedować nad ich podwyższeniem. Radna Maria Fedyczkowska przekazała, że wczoraj 

zorganizowała spotkanie z mieszkańcami swojego sołectwa i długo i  burzliwie dyskutowali o 

tych podwyżkach i wszyscy byli przeciwni tak wysokim wzrostem cen. Należy wziąć pod 



uwagę, że znaczną część mieszkańców stanowią renciści i emeryci. Radny Dawid Szymczak 

powiedział, że my defakto nie podnosimy cen tylko przestajemy dopłacać. Burmistrz zwrócił 

się do Klubu ISO w których miejscach mamy zrobić cięcia, żebyśmy mogli zaoszczędzić kwoty 

i dopłacać mieszkańcom. Radny Marek Wawrzynek powiedział, że nie jest to maksymalna 

stawka, gdyż maksymalna wynosi prawie 34 zł. Powiedział, że dopłacając do jakieś sfery 

zabieramy z innych potrzeb i musimy mieć tą świadomość. Rozpoczęto dyskusję podczas której 

poruszono temat zasobności mieszkańców, możliwości zaistnienia sytuacji zaprzestania 

płacenia za śmieci, kontroli zgodności ilości osób zadeklarowanych w danym gospodarstwie 

domowym.  

 

O godzinie 11:51 Przewodniczący Rady ogłosił przerwę, aby się na spokojnie bez emocji 

zastanowić nad tym, czy faktycznie takie klubowe kwestionowanie parametrów jest racjonalne.  

. 

Po wznowieniu posiedzenia o godzinie 12:03 głos zabrał radny Marek Wawrzynek, który w 

imieniu Klubu Radnych KWW Mariusza Wieczorka przekazał, kilka słów, m.in. o 

niejednomyślnym jednak pozytywnym zaopiniowaniu uchwały,  konieczności podjęcia trudnej 

decyzji o zwiększeniu opłat. 

Po wyczerpaniu tematu radni przystąpili do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Wanda Antonina Batog, Andrzej Fink, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, 

Wiesław Piechota, Dawid Szymczak, Marek Wawrzynek 

PRZECIW (5) 

Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Bogumiła Glonek, Elżbieta Grabowska, Grzegorz 

Tyrakowski 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 201/XVI/19 w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty na terenie Gminy i Miasta 

Węgliniec (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 8). 

Po zakończonym głosowaniu głos zabrali jeszcze radny Waldemar Błauciak oraz radny Marek 

Wawrzynek, którzy mówili o możliwości ponownego rozpatrzenia i głosowania uchwały ale z 

niższymi stawkami, o otrzymanych nowych informacjach na temat kosztów generowanych 

przez gospodarkę odpadami, o możliwościach finansowych mieszkańców. 

 

6. w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych 

od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 

nieczystości ciekłych 

Nikt nie zabrał głosu w sprawie projektu uchwały i po przekazaniu informacji o pozytywnym 

zaopiniowaniu projektu uchwały, przez Komisję Gospodarczą i Komisję Społeczną radni 

przystąpili do głosownia w sprawie podjęcia uchwały.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 



Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 202/XVI/19 w sprawie górnych stawek opłat za usługi w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróżniania 

zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych (uchwała stanowi zał. nr 9). 
 

7. w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi 

Przewodniczący Rady ponownie przekazał informacje o pozytywnym zaopiniowaniu projektu 

uchwały przez Komisję Gospodarczą i Komisję Społeczną. Nikt nie zabrał głosu więc 

przystąpiono do głosowania w sprawie podjęcia uchwały. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wanda Antonina Batog, Waldemar Błauciak, Maria Fedyczkowska, Andrzej Fink, Bogumiła 

Glonek, Elżbieta Grabowska, Łukasz Kocot, Łukasz Pańków, Mirosław Piątka, Wiesław 

Piechota, Dawid Szymczak, Grzegorz Tyrakowski, Marek Wawrzynek 

NIEOBECNI (2) 

Stanisław Papież, Jerzy Peroński 

Rada podjęła uchwałę nr 203/XVI/19 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (niniejsza uchwała stanowi zał. nr 10). 
 

Następnie przystąpiono do realizacji punktu SPRAWY ORGANIZACYJNE, w trakcie którego, zostało  

przekazane, że komisje nie wypracowały żadnych wniosków. 
 

W punkcie  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA Burmistrz odpowiadając na zapytanie 

radnego Marka Wawrzynka przekazał, że jest mu znany temat złego stanu budynku przy ul. 

Leśnej w Węglińcu i konieczności jego docieplenia. Poinformował, że Dyrektor ZUK się tym 

zajmie. Radna Maria Fedyczkowska podziękowała za interwencję w sprawie uskoków przy 

przejeździe kolejowym i zgłosiła uskok w asfalcie przy remontowanym odcinku drogi 296. 

Radny Grzegorz Tyrakowski zgłosił, że w przyszłorocznym budżecie w Ruszowie 

uwzględniona jest tylko sala gimnastyczna i nic więcej. Burmistrz odpowiedział, że do sali i 

tak będziemy musieli dopłacić ok 3 mln zł a poza tym w przyszłorocznym budżecie 

zaplanowane są głównie duże inwestycje. Inne mniejsze będziemy robić po kolei w latach 

następnych. Radny Waldemar Błauciak poprosił Burmistrza o przygotowanie planu inwestycji 

na 5 letnią kadencję, z rozpisaniem co w danym roku, w jakiej miejscowości ma zostać 

zrealizowane. Radna Maria Fedyczkowska poprosiła o środki na rozebranie starych budynków 

koło świetlicy w Kościelnej Wsi i o dokumentację związaną z wykonaniem oświetlenia przy 

tej świetlicy. 
 

        Stwierdzając, że porządek obrad został wyczerpany, o godz. 12:36, Przewodniczący Rady 

oficjalnie zakończył posiedzenie słowami: „Zamykam szesnastą sesję Rady Miejskiej 

Węglińca”. 

 

 

  Przewodniczący Rady 

 

                                                                                      Wiesław Piechota 
 

 

 

Przygotowała Alicja Biardzka 


